



Highlighted Products 精選展品

Photo Download 圖片下載 : <http://bit.ly/46l9w7r>

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

1



每日黑巧 - 醇萃黑巧系列

- 秉持 "Chocolate Makes Every Day Better" 的品牌理念，專注黑巧克力健康與環保可持續方向的創新
- 為消費者帶來適合每日享用的健康與美味的黑巧克力

零蛋-溏心蛋系列

- 溏心蛋系列產品，嚴格選用無菌蛋為原料，吃出健康和美味
- 溏心蛋通常是指雞蛋煮或者蒸的時間比較短，沒有使蛋黃完全凝固
- 三種口味可選：原味、海鹽鹽焗味和醬滷味，小編為鹽焗口味情有獨鍾



CHOCODAY - Dark Premium

- Adhering to the "Chocolate Makes Every Day Better" brand concept, focusing on dark chocolate health and innovation in the direction of environmental protection and sustainability
- committed to bringing consumers a healthy and delicious dark chocolate for everyday enjoyment

ZERO EGG - The soft-boiled eggs

- Soft-boiled eggs, selected Pasteurized Eggs as a raw food material which is healthy and delicious
- The cooking time of soft-boiled eggs is relatively short, and the egg yolk is not completely cooked
- Our soft-boiled eggs have 3 flavors, which is original, sea salt, and sauce.

溏心蛋 吃零蛋



遠大貿易有限公司

Yuen Tai Trading Company Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-C02

Website: www.yuen-tai.com

*Information provided by exhibitors 資料由參展商提供

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

2



金滋有限公司

Kim Hyun Company Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-C36

韓國人氣手工胖馬卡龍

- 一口咬下即可品嚐到酸甜乳酪忌廉內餡，滋味可口而不膩
- 既可冰凍享用，又可在室溫稍放一會，待內餡忌廉慢慢變成絲滑口感，交織出的雙倍美味！
- 產地韓國直接真空包裝進口 - 即開即食，隨時享受的甜蜜

韓國噴射子彈咖啡

- 打針濃縮咖啡，保持咖啡原汁原味
- 榮獲多個設計獎項及專利設計
- 方便攜帶可輕鬆打入其他飲品或甜品混合一起

Korean Handmade FAT Macarons

- Sour cheese cream filling with one bite, the taste is delicious instead of greasy.
- It can be enjoyed frozen. The yogurt cream filling tastes as fragrant as ice cream.
- Leave at room temperature for a silky texture
- Imported from Korea with direct vacuum packaging

Korean Cold Blew Bullet

- Inject espresso to keep the original taste of coffee
- Won multiple design awards and patented designs
- Portable and easy to mix into other drinks or desserts

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

3



雞皮 3 合 1 套裝

- 選用上等雞皮配合獨特調味而製成
- 使用特別技術將雞皮炸到香脆可口，每一口都是又香又脆又好吃

椰青波波

- 急凍原隻椰青, 清甜嘅椰青原汁原味
- 插入飲筒就飲得, 超級方便

榴槿/芒果冰條

- 百分百純果肉製造
- 選取甜度高達 18 度嘅泰國 Mahachanok 水仙芒
- 透過冷凍技術極速鎖鮮，充分保存最原始嘅味道同口感



Crispy chicken skin 3 in 1

- Using special frying techniques to make the crispy texture
- Made with high-quality chicken skin and unique seasoning

Frozen Coconut Ball

- Frozen coconut, sweet and original flavor
- Insert straw and drink, super convenient

Mango/Durian Ice Pop

- 100% pure pulp
- Choose from Thai Mahachanok narcissus mangoes with a sweetness of up to 18 degrees
- Locking freshness through freezing technology, fully preserve the most original taste and texture



泰仁有限公司
MM3 Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-D24
Website: www.mm3thai.com

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

4



Mon Thong Durian

沛淘國際有限公司

Puito International Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-C12

Website: azureasia.boutir.com

凍乾雪糕脆粒

- 凍乾雪糕脆粒，無需冷藏的雪糕，采用香濃果肉
- 由真正雪製造，口感細滑，入口即溶
- 100%純天然果糖，不添加人工糖分

德國常溫脫脂乳酪

- 可常溫儲存，無需冷凍冷藏
- 香滑奶味伴隨濃郁果味及果肉

100% 榴槿(金枕頭)凍乾

- 無需冷藏的雪糕，采用香濃榴槿果肉
- 口感細滑，入口即溶
- 不添加人工糖分

Freeze Dried Ice Cream

- Make with real fruit
- 100% natural sweetness with no sugar added
- Dairy free with smooth texture

Bauer Fru Fru Yogurt

- A fermented dairy dessert that can be stored at room temperature
- Using 0.1% Fat milk and no preservatives

Freeze Dried 100% Durian Bites

- Make with real durian fruit
- No sugar added
- Dairy free with smooth texture

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

5



百利行環球有限公司

Brilliant Universal Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-C14

Website: www.bul.com.hk

Greenday 士多啤梨脆脆

- 100%純天然，無麩質，不含添加劑，防腐劑及食用色素
- 適合健身,瘦身人士,小童,孕婦,老人家的健康零食

Monori - 辣味蝦頭脆

- 特別研發的蝦頭零食，粒粒的香脆蝦頭，配上泰式的蔥蒜香料，香辣過癮
- 蝦頭是用米糠油油炸而成，鮮蝦味濃郁，嗜辣人士絕對喜愛

Greenday - Crispy Strawberry

- Made with whole strawberry by vacuum freeze drying process
- All the nutrients and taste are kept with a crispy texture.

Monori - Crispy Shrimp Cheek spicy flavor

- Strong bold flavor from the combination of chili, garlic, onions and pepper makes the shrimp tasty
- Shrimp heads are fried in rice bran oil, intensive shrimp taste, a favourite for those with spicy buds

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

6



Really Cool Enterprise Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-C06

Website: www.twgbhk.com

金桔酥

- 用上 10 kg 成熟金桔熬煮成 1 kg 餡料，餅皮奶香四溢
- 酥鬆爽口，酸甜不膩，一口接一口，長輩小孩都喜歡，是送禮新選擇

芥末山葵酥脆魚皮

- 特別的烘烤工藝，讓魚皮嚐起來清爽、不油膩
- 芥末山葵搭配上酥脆鱈魚皮，藉由山葵的嗆鼻襯托出海鮮的甘甜風味
- 香港獨家產品

Kumquat Pastries

- The pastry is made with 10 kg of mature kumquats cooked into 1 kg of kumquat fillings.
- The crusty is so fresh and crispy, coupled with the sweet and sour flavour, is enjoyed by both the elderly and children alike.

Crispy Wasabi Fish Skin

- Crispy cod skin is roasted with Wasabi paste, while the freshness of seafood is enhanced by the wasabi
- A Hong Kong exclusive product

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

7



松海國際發展有限公司

Pineseas International Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-C27

Website: www.pineseashop.com

myEureka 爆谷 冬陰功味

- 混合了酸甜辣味於一身的冬陰功味道，帶有濃郁的卡菲爾萊姆青檸葉香味
- 稱得上泰國最地道的正宗冬陰功口味。

myEureka 爆谷 椰漿飯味

- 結合了正宗馬拉蝦米辣椒醬的辛辣風味與加入了有濃郁奶油香氣的椰奶
- 還原了最正宗的馬拉椰漿飯

myEureka Tom Yum Goong

- Soury-sweet and hot Tom Yum soup taste with a strong kaffir lime leaves fragrance;
- Reddish orange coloured popcorn with fried kaffir lime leaves

myEureka Nasi Lemak Popcorn

- Spicy hot and sweet sambal taste combined with the taste of creamy rich coconut milk

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

8



好東西控股發展有限公司
Goodies Holdings Ltd

展位號碼 Booth No.: 5B-D17
Website: www.goodiesfoodhk.com/

特大雞心黃皮

- 含有多種人體所需的微量元素及豐富的氨基酸，有行氣，消滯，化痰等功效

雜果乾水果片

- 愛媛縣的水果和長野縣的蘋果，各種口味的超值套餐
- 無糖等添加劑

Chimes 原味薑糖

- 來自爪哇的純精選生薑
- 全天然無麩質素食主義者
- 有益於噁心和孕吐

Superior Big Preserved Wampee

- Contains a variety of trace elements and rich amino acids needed by the human body
- Effects on promoting qi, eliminating stagnation, and reducing phlegm

Fruits Chips

- Fruits from Ehime Prefecture and apples from Nagano Prefecture
- No additives such as sugar

Chimes Ginger Chews, Original

- Pure select ginger from Java
- All natural gluten free vegan
- Good for nausea and morning sickness

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

9



YOBICK 乳酸菌飲品

- 日本品牌
- 低糖, 低脂, 無人造色素及防腐劑
- 醒胃解渴, 幫助消化, 維持腸道健康, 保持肌膚青春

DYDO x 東京復仇者 咖啡 185g

- 精緻嘅牛奶同甜味平衡 · 唔添加香味
- 與電視動畫《東京復仇者聯盟》嘅限時合作！
8 種不同的設計

YOBICK YOGURT FLAVOURED DRINK

- Brand From Japan
- Low sugar, Low fat, No artificial colors and preservatives
- Quench thirst, Activate our digestion, Maintain intestinal health, Keep skin youthful

DyDo Blend x Tokyo Revengers Ver. 185g

- Exquisite milk and sweetness balance, with no fragrance added
- A limited-time collaboration with the TV anime "Tokyo Revengers"! 8 different designs

駿馬達國際控股有限公司

JMD International Holdings Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-D07

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

10



香港零食大王有限公司

Lingsik King Ltd

展位號碼 Booth No.: 5B-C23

Website: www.lingsik.com

北海道 - 原味芝士蛋糕禮盒

- 嚴選口味清爽的意大利馬斯卡彭芝士 (Mascarpone Cheese) - 融入濃郁的澳洲忌廉芝士 (Cream Cheese)。

快車肉乾 - 招牌特厚蜜汁豬肉乾 220g

- 招牌 1 公分特厚 Q 彈豬肉乾，口感超過癮
- 選用優質台灣豬後腿，配上傳承 30 年秘方的醬油，180 天釀造，全面提升肉香

櫻桃爺爺 - 南棗核桃糕 250g

- 來自台灣櫻桃爺爺品牌推出，南棗核桃糕，細細條易食，方便入口
- 南棗實屬健康棗類，配上健康核桃，多種營養食品結合。細嚐台式風味的傳統小食

Fromage Double Gift Box

- A mix of Mascarpone Cheese and carefully chosen cheese with a refreshing flavor

Kuaiche - Signature Extra Thick Honey Dried Pork

- Signature 1cm extra-thick dried port jerk is very Q-bomb and addictive
- Made with selective high-quality Taiwanese pork hind legs, with 30 years of wall oil and 180 days of brewing, fully enhanced the meat flavor

Cherry Grandfather - Nanzao walnut cake 250g

- Originated from Taiwan, Cherry Grandfather's Nanzao Walnut Cake, is specially made in thin strips and easy to eat.
- Nanzao is a kind of healthy jujube. It is combined with healthy walnuts and a variety of nutritious foods. It savors the traditional Taiwan tastes.

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

11



寶島好物 (香港) 有限公司

iTaiwan101 (HK) Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-C30

Website: www.facebook.com/iTaiwan101/

苦瓜鳳梨飲

- 香港口味 · 台灣製造
- 具有清熱解毒、緩解疲勞和預防感冒等功效
- 富含維生素 C、B 群、鐵、鈣、鎂和膳食纖維
- 苦瓜的苦味和鳳梨的甜味完美融合，形成了一種獨特的風味，刺激您的味蕾

Bitter Melon and Pineapple Drink

- Made in Taiwan
- Has the effects of clearing away heat and detoxification, relieving fatigue and preventing cold
- Rich in vitamin C, B complex, iron, calcium, magnesium and dietary fiber
- The bitterness of bitter melon combined with the sweetness of pineapple creates a unique flavor that will tantalize your taste buds

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

12



樂樂貿易有限公司

Luisant Trading Company Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-C29

魔芋爽

- 每小包熱量僅約 10 卡路里
- 100g 滿足每日所需 22% 膳食纖維
- 香辣嫩爽，口感媲美涮毛肚
- 24 道工序，獨特切花工藝

Konjak Shuang

- Per serving only 10kcal
- 100g meets 22% of daily dietary fibre requirement
- Spicy, tender and tasty, comparable to real tripe
- 24-step process, unique cutting process

Hall 5B / Travel Delight | 5B展覽館 / 環球零食

13



華記永昌有限公司

Wah Kee Wing Cheong Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-D28

Website: www.wahkeefoods.com

黑豬條子肉乾

- 以精心調製的甘醇滷汁輔以獨家配料 自然醃製 16 個小時以上
- 口感柔滑軟嫩、鮮美甘甜

Black pork jerky

- Naturally marinated for more than 16 hours with carefully prepared glycolic marinade supplemented with exclusive ingredients
- Soft and tender taste, delicious and sweet

Hall 5B / Chocolate and Sweet Factory | 5B展覽館 / 朱古力及糖果工房

14



BEARS & FRIENDS

展位號碼 Booth No.: 5B-B12
 Website: www.bears-friends.com.hk/

Bears & Friends 軟糖

- 德國熊仔軟糖專門店 Bears & Friends 於德國設有多間分店，由上世紀 50 年代已開始製造糖果，品牌形象深入人心
- 所有糖果都以鮮果汁製造，不含香味添加劑，天然美味

聰明腦

- 有草莓汁餡料的軟糖，多重口感和味道
- 士多啤梨味餡，含棉花糖
- 無麩質、無乳糖

Bears & Friends Gummy Candy

- Bears & Friends is originated from Germany and has several branches in Germany. It has been manufacturing candy since the 1950s, and its brand image is deeply rooted in the hearts of the people
- All candies are made by natural ingredients and avoid everything artificial such as flavors, colors, and stabilizing agents in the products

Mastermind

- A mixture of gummy and marshmallow with strawberry sauce inside, complex texture and taste
- Gluten-free, lactose-free

Hall 5B / Chocolate and Sweet Factory | 5B展覽館 / 朱古力及糖果工房

15



香港力比有限公司

Nebu Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-B08

Website: www.nebuhk.com

Nebu 雪花酥

- 於香港自家工場每日新鮮純手工製造
- 配方經過研究及改良，口感鬆軟酥脆，甜而不膩，煙韌而不黏牙。口味獨特而具有香港特色

Nebu 烏結糖

- 由棉花糖、奶粉、牛油製成。相應味道會加入果乾或杏仁
- 糖質偏軟身，煙韌不黏糊，軟糯香甜，口感甜而不膩。老人家同小朋友都適合

Nebu Snowflake Crisp

- Handmade fresh daily in our own workshop in Hong Kong.
- The taste is soft but crisp, sweet but not greasy, and chewy but not sticky.
- The taste is unique and with Hong Kong characteristics.

Nebu Nougat

- Dried fruit or almonds are added to different flavors
- Nougat is soft, chewy but not sticky, and the taste is sweet but not greasy. Suitable for both the elderly and children.

Hall 5B / Chocolate and Sweet Factory | 5B展覽館 / 朱古力及糖果工房

16



唯思有限公司

Unique Mind Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-B01

Website: www.labyoshi.store/

帝一榴 貓山皇榴槤麻糬

- 採用貓山皇榴槤做為內陷，外皮冰涼薄軟，口感一流，入口猶如奶油般絲滑醇厚
- 純手工制，完全無任何人造香精或防腐劑，啖啖榴槤果肉冰甜不膩，令你流連忘返

帝一榴 D24 榴槤麻糬

- 採用 D24 榴槤做為內餡，外皮冰涼薄軟
- 純手工制，完全無任何人造香精或防腐劑

Dking - Musang King Durian Mochi

- A chewy, bouncy exterior that holds the creaminess and thick filling of bittersweet flavour of the Musang King.
- One can taste pure durian perfection that is hidden within this traditional Japanese rice cake.

Dking - D24 Durian Mochi

- D24 durian is used as the filling, and the skin is cold and soft
- Handcrafted with absolutely no artificial flavors or preservatives

Hall 5B / Chocolate and Sweet Factory | 5B展覽館 / 朱古力及糖果工房

17



Garrett Popcorn Shops

展位號碼 Booth No.: 5B-B07
Website: www.garrettpopcorn.com.hk

Garrett Popcorn - 芝加哥風味

- 舉世聞名的兩種秘密家庭食譜組合
- 用真正的車打芝士和香甜的焦糖混合而成

Garrett Popcorn - 焦糖脆脆口味

- 將啡糖焦糖化後帶出香甜與脆脆的口感
- 濃郁牛油與焦糖口味的爆谷必定能夠取悅你

Garrett Popcorn - 夏威夷果仁焦糖脆脆口味

- 將焦糖化的烤夏威夷果仁與招牌焦糖脆脆口味爆谷完美結合

Garrett Popcorn - Chicago Mix

- World-famous mix of two secret family recipes
- Made with real cheddar and oh-so-sweet caramel

Garrett Popcorn - CaramelCrisp

- Caramelized brown sugar sweetness with a creme brulee crunch
- A buttery rich caramel popcorn that delights your sweet tooth

Garrett Popcorn - Macadamia CaramelCrisp

- Roasted macadamia nuts caramelized and mixed with our signature caramel popcorn

Hall 5B / Chocolate and Sweet Factory | 5B展覽館 / 朱古力及糖果工房

18



Dudes Company Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-B11
Website: www.shopatdudes.com

Kidsmania - 廁所糖

- 特別設計的玩具糖果
- 色彩繽紛的「糖果般的玩具」，在派對和活動中很受歡迎

Bee - 嘉年華七彩波板糖

- 在歐美主題公園及馬戲團售賣的嘉年華糖果

Topps - 介子橡皮糖 / 唇膏糖

- 歐美傳統及具收藏性的糖果及朱古力

Kidsmania - Sour Flush

- Specially designed by toy-markers
- Colorful "toy like candy" which are popular for parties and events

Bee - Carnival Pop Candy

- Carnival Candy as you could find in Theme Parks & Circus Show

Topps - Ring Pop Gummies, Push Pop

- Novelty candies such as gummies, assorted hard candies and collectibles confectionery

Hall 5B / Chocolate and Sweet Factory | 5B展覽館 / 朱古力及糖果工房

19



南堂(香港)有限公司

Nantong (Hong Kong) Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-B05

Website: www.aftertea.hk

草莓口味烏結糖

- 採用台灣配方，精心挑選不同的干果和花瓣為原料，成分少甜少糖，不黏牙，每粒獨立包裝
- 不使用添加劑、防腐劑或甜味劑

Oreo 口味雪花酥

- 採用新西蘭、澳大利亞和歐洲的純天然牛奶製成
- 食材少甜少糖，每片獨立包裝
- 不使用任何添加劑、防腐劑或甜味劑

睡眠八寶茶

- 加強了舒緩疲勞的效果，能有效安神助眠
- 當中的成分是純天然草本植物，絕對沒有添加任何化學物

Strawberry Nougat

- Adopts Taiwanese formula, and carefully selects different dried fruits and flower braids
- The ingredients are less sweet and less sugar, and each capsule is individually packaged.
- No additives, preservatives or sweeteners are used.

Oreo Snowflake Crips

- Made with all-natural milk from New Zealand, Australia and Europe for a crispy taste.
- The ingredients are less sweet and less sugar, and each piece is individually packaged
- No Additives, Preservatives or Sweeteners Used

Sleep Optimizing Tea

- Strengthens the effect of relieving fatigue, can effectively calm the nerves and help sleep
- The ingredients are pure natural herbs, absolutely no chemicals added

Hall 5B / Oldie Snacks | 5B展覽館 / 懷舊零食

20



大豐企業有限公司

Grand Plan Enterprise Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-A23

Website: www.butterflybrandnuts.com/

蝴蝶牌 - 蕃茄芝士腰果

- 選用來自優質腰果，烘焙加工再灑上酸甜適中的蕃茄芝士調味而製成
- 百分百香港製造，配有立包裝

蝴蝶牌 - 香辣腰果

- 選用來自優質腰果，配合獨一無二的香辣味道調味而製成
- 美味、鬆脆的腰果，配上多種獨門香料，呈現層次豐富的過癮香辣
- 百分百香港製造，配有立包裝，方便衛生

蝴蝶牌 - 咖啡杏仁

- 選用來自美國加州的優質杏仁，烘焙加工再灑上風味獨特的咖啡粉而製成。
- 採用最新鮮和最優質的材料，百分百香港製造。

Butterfly Brand - Tomato & Cheese Cashews

- Dry roasted cashews, seasoned with the tangy flavor of tomatoes
- 100% made in Hong Kong, each product also come with individual bags

Butterfly Brand - Hot & Spicy Cashews

- Dry roasted cashews, tossed in a moderately hot seasoning
- All our products are 100% made in Hong Kong
- Come with convenient and hygienic individual packaging.

Butterfly Brand - Coffee Almonds

- Dry roasted California almonds, seasoned and dusted with coffee powder.
- Flavorful, crunchy, with a bold coffee aroma and a touch of bitterness.
- All our products are 100% made in Hong Kong

Hall 5B / Oldie Snacks | 5B展覽館 / 懷舊零食

21



甄沾記香港有限公司

Yan Chim Kee Hong Kong Company Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-A27

Website: www.facebook.com/Yanchimkee/

脆脆米

- 把泰國經典街頭食物-芒果糯米飯,經過脫水處理成為日常小食

甄沾記 仙椰子薑汁/ 仙椰汁

- 由新鮮椰漿及薑汁製成飲品

甄沾記 椰子雪條/椰子紅豆雪條

- 椰汁雪條除以椰漿外尚有椰肉及紅荳

Yan's Crispy Mango Rice

- Dehydrated one of Thailand popular street snack Mango Sticky Rice in to handy snack food

Yan Chim Kee Juicy Ginger Coco / Juicy Coco

- Made from Fresh coconut milk and fresh ginger

Yan Chim Kee Coconut Ice Pop / Coconut Red Bean Ice Pop

- Ice bar made from coconut milk plus coconut meat and red bean

Hall 5B / Oldie Snacks | 5B展覽館 / 懷舊零食

22


趣香食品製造廠
Tsui Heung Food Factory

展位號碼 Booth No.: 5B-A18

 Website: www.tsuiheung1949.com
趣香 黑松露蝦籽花生 100g

- 選用意大利 Sabatino Tartufi 出品嘅頂級黑松露粉及黑松露油，搭配斗門蝦籽，與新鮮香脆嘅蝦子花生混合，帶給你至鮮體驗。

趣香 粒粒蝦籽花生 150g

- 傳統蝦子花生添加上等斗門蝦籽，每日人手製造
- 嚴選優質食材，堅持不加防腐劑。

趣香 原味蝦子花生 150g

- 獨家首創，香港製造
- 超過 70 年的經典味道，嚴選優質食材，不加防腐劑。

Tsui Heung - Black Truffle Crispy Peanuts with Fresh Shrimp Roe 100g

- Selected Italian black truffle powder and oil mixed with freshly made crispy peanuts

Tsui Heung - Crispy Peanuts with Fresh Shrimp Roe 150g

- Crispy Peanuts with Fresh Shrimp Roe are freshly handmade every day
- With selected premium ingredients, no preservatives are added.

Tsui Heung - Crispy Peanuts in Shrimp Roe Style 150g

- Crispy Peanuts in Shrimp Roe Style are freshly handmade in Hong Kong every day
- With selected premium ingredients, no preservatives are added.

Hall 5B / Yummy & Healthy | 5B展覽館 / 健康滋味

23



雲莓蘋果果汁飲品

- 雲莓含有多種營養，包括蛋白質、鈣、維他命 C、維他命 B 雜、維他命 A、鐵等

姆明奶昔

- 味道純粹來自水果，不添加糖或甜味劑
- 可以在室溫下保存

Apple Cloudberry Juice Drink

- Contain a variety of nutrients, including protein, calcium, vitamin C, vitamin B complex, vitamin A, iron, etc.

Moomin Smoothie

- The taste comes purely from the fruit, with no added sugar or sweeteners
- can be kept at room temperature



宏展(香港)投資有限公司

Great (HK) Investment Company Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-A02

Hall 5B / Yummy & Healthy | 5B展覽館 / 健康滋味

24



山竹 100%凍乾果乾

- 嚴選泰國優質水果，創新冷凍乾燥工藝
- 適合 12 個月或以上嬰兒，兒童和成人食用
- 100%水果/純素/無添加糖/無防腐劑

無糖原味芝麻植物奶

- 白芝麻未經烘焙保持原有風味，更健康養生
- 無添加糖/無基因改造/純素/無防腐/無麩質，高蛋白質及鈣質，有 9 種人體必需氨基酸
- 地球友好/可持續發展/升級再造

100% Freeze Dried Mangosteen

- 100% natural and sustainably sourced from Thailand
- Suitable for above 12 months or above, children and adults to consume

Unsweetened original sesame milk

- A plant-based milk that nutritious and sustainable
- It is non-GMO, free from sugar, gluten, soybean and dairy
- Upcycling as it is made by the protein-rich solids remaining after pressed sesame oil



★ 純素 ★ 無防腐 ★ 無麩質 ★ 無基因改造
★ 9 種氨基酸 ★ 不含 8 種過敏原

紅醇坊企業有限公司
Alarcon Enterprise Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-A11
Website: www.alarconenterprise.com

Hall 5B / Yummy & Healthy | 5B展覽館 / 健康滋味

25



GreenLeaf Enterprise Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-A03

Website: www.facebook.com/thegreenleaf.hk/

蘋果 + 藍莓生果棒

- 100%天然, 只含 1 個蘋果及 20 粒藍莓, 絕無添加
- 沒有添加糖份, 無麩質, 低卡及非常高纖

蘋果 + 芒果生果棒

- 100%天然, 只含 1 個蘋果及 1 個芒果, 絕無添加
- 沒有添加糖份, 無麩質, 低卡及非常高纖

益生菌無花果果棒

- 每條只有有機無花果, 含有在生果裡的天然益生元及 20 億益生菌
- 無需冷藏, 不添加糖份, 無麩質, 低卡及高纖
- 益新菌有助改善人體免疫力及腸道健康

Apple + Blueberry Fruit Bar

- 100% natural and contains two whole servings of fruit, and absolutely nothing else
- No sugar added, low calories, gluten free and high fibers

Apple + Mango Fruit Bar

- Each bar is 100% natural and contains two whole servings of fruit
- No sugar added, low calories, gluten free and high fibers!

Probiotics Fig Fruit Bar

- Contains only organic figs and probiotics
- Harness the nutritional benefits of the prebiotics naturally found in fruit + two billion live active cultures.
- Does not require refrigeration, no sugar added, gluten free, low calories and high fibre

Hall 5B / Yummy & Healthy | 5B展覽館 / 健康滋味

26



諄益國際有限公司

Zunic International Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-A10

Website: www.krisca.com

Krisca 開心果醬 (100% 無添加)

- 100% 選用優質開心果，以獨特的脫皮技術製成
- 去除了果衣的苦澀，使開心果之味道更濃郁，口感更綿密幼滑

Krisca 腰果醬 (100% 無添加)

- 嚴選 100%特級腰果，腰果研磨成醬後帶有一種獨特的香甜，質感幼滑濃厚

Krisca Pistachio Butter

- Produced from 100% roasted skin-off Pistachios
- It's luxuriously creamy and aromatic

Krisca Cashew Butter

- Our 100% pure cashew butter has a luscious and silky smooth texture

Hall 5B / Yummy & Healthy | 5B展覽館 / 健康滋味

27



Bio Vista Ltd

展位號碼 Booth No.: 5B-A12
Website: www.biovista.com.hk

有機水果茶/草本茶

- 養生、美顏, 就是我們花茶的功效, 無論從色、香、味, 它都發揮到淋漓盡致
- 一杯茶在手, 可令你有個愉快的早、午、晚時刻

Organic Fruit / Herbal Tea

- Health and beauty are the effects of our flower tea. From color, aroma and taste, it also plays to the fullest
- A cup of tea in hand can make you have a pleasant breakfast, lunch and evening

Hall 5B / Party Time | 5B展覽館 / 派對時光

28



Tradition Fine Foods Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-A38
Website: www.iberico-ham.com/

西班牙伊比利亞黑毛豬火腿禮盒

- 伊比利亞火腿禮盒包含了 3 款不同的黑毛豬火腿 (32、48、60 個月的風乾火腿)，讓客人可以品嚐不同火腿的獨特口感和味道
- 32 個月：溫和，甜美，細膩；
- 48 個月：強烈堅果味，持久的餘韻；
- 60 個月：最精緻的火腿，優雅芳香

Iberico Ham Trio Box

- Combines the finest Iberico ham vintages with distinctive flavours: 32, 48 & 60 months cured hams in a gift box
- 32 months: mild, sweet and delicate;
- 48 months: powerful and nutty with a long lasting tasting experience;
- 60 months ham: most refined, complex yet elegant and very aromatic

Hall 5B / Party Time | 5B展覽館 / 派對時光

29



永志實業有限公司

Everway Industrial Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-C09

Website: www.partydroid.com

無酒精雞尾酒冰棒

- 不含酒精的流行雞尾酒
- 派對和節日遊客的熱門選擇
- 無酒精雞尾酒有莫吉托和草莓泰克利口味可供選擇

西班牙伊比利亞風乾黑毛豬火腿片

- 西班牙料理中不可或缺的頂級食材，滋味濃郁，又對心血管健康有益
- 來自於伊比利亞半島中著名產區 Jabugo 的豬品種
- 以橡果餵飼的黑毛豬火腿經醃製並風乾 24-36 個月而成的火腿含有豐富蛋白質，並且蘊含豐富油酸

Frozen Mocktails

- Non-alcoholic pop tails
- Popular choice among party and festival visitors
- Mocktails are available in flavors Mojito and Strawberry Daiquiri

Iberico ham

- Greatest treasures of Spanish gastronomy and highly valued gourmet products
- Its appearance is one of particular note are the marbled fat and succulent lard
- Contains high levels of oleic acid, provided by the acorn, ensure its tenderness and palatability

Hall 5B / Party Time | 5B展覽館 / 派對時光

30



Eagle Wine Store Company

展位號碼 Booth No.: 5B-B17

Website: www.eaglewinestore.com

無酒精雞尾酒 MOJITO / Strawberry Margarita / Blackberry

- 不含酒精 · 100% 純天然
- 不添加糖分
- 由意大利調酒師 MAESTRO 精心打造

Non Alcoholic MOJITO / Strawberry Margarita / Blackberry

- Non Alcoholic, 100% Pure & Natural
- No sugar added
- Crafted by Italian bartender MAESTRO

Hall 5B / Party Time | 5B展覽館 / 派對時光

31



憶食尚(香港)有限公司
Evoke (Hong Kong) Limited

展位號碼 Booth No.: 5B-B31
Website: www.evvoke.com

牛肉搖

- 15 秒，搖出四川風味
- 鹵香牛肉，辣度隨意調教與眾不同又時尚，隨時隨地好享受。

Beef Shake

- Shakes the flavor of Sichuan
- Spicyness is unique and fashionable, enjoy it at anytime, anywhere.

32



美味棧國際有限公司
Yummy House International Ltd

展位號碼 Booth No.: 5B-B28
Website: www.yum.com.hk

蜂蜜冰粉

- 爽滑、冰涼香甜，嫩滑爽口，生津解暑，清涼降火，確實為夏天的一道美味甜品

Honey Instant Icy Jelly

- Smooth, cold, sweet, tender and refreshing